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Protokół  Nr  75/2020

z posiedzeriia Zarr4du  Powiatu  Nowotomyskiego
w dniu  15  lipca  2020  r.

W posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  udział  wzięli  Starosta  Nowotomyski  - Andrzej

Wilkoński,  Członkowie  Zarządu  Powiatu,  Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  -

Renata  Gruszka,  Sekretarz  Powiatu  - Ewa  Bąbelek,  Skarbnik  Powiatu  - Barbara  Golon,

Burmistrz  Nowego  Tomyśla  -  Włodzimierz  Hibner,  Zastępca  Burmistrza  Nowego  Tomyśla  -

Grażyna  Pogonowska,  Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Sportu  -  Jakub  Skrzypczak,  Zastępca

Kierownika  Wydziału  Rozwoju  i  Strategii  -  Kamil  Kałek,  Inspektor  w  Wydziale

Administracyjno  -  Organizacyjnym  i Zarządzania  Kryzysowego  -  Jarosław  Zieliński,

Inspektor  w Wydziale  Rozwoju  i Strategii  -  Agnieszka  Tomczak  oraz  Kierownik  Wydziału

Infrastruktury  Drogowej  -  Tomasz  Antuszewski,  zgodnie  z listą  obecności,  która  stanowi

załącznik  nr  1  do protokołu.

Nieobecny  na  posiedzeniu:  Wicestarosta  Nowotomyski  -  Marcirt  Brambor.

0  godzinie  13.00  posiedzenie  otworzył  Starosta,  który  powitał  wszystkich  obecnych,

przedstawił  porządek  obrad  i  zapytał,  czy  do  porządku  obrad  są  pytarńa,  uwagi

lub  wnioski?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Porządek  obrad  Zarządu  stanowi  załącznik  nr  2 do  protokołu.

Na  wstępie,  Starosta  zakomunikował,  że  członek  Zarządu  pan  Konrad  Drąg

uczestniczy  w posiedzeniu  zdalnie.

Ad.l.  Podpisanie umowy partnerskiei  pomiędr,y  Powiatem Nowotomyskim,  a Gmimy Nowy

Tomyśl, na rzecr, przygotowania i realizacii  proiektu pn. "Modernir,acia  i doposażenie

in[rastruktury  edukacyinei  na terenie  powiatu  nowotomyskiego  w celu ror,woiu
nowoczesnego  kształcenia  zawodowego".

Starosta  podziękował  Burmistrzom  za przybycie  oraz  za przystąpierńe  do partnerstwa

na rzecz  przygotowania  i realizacji  projektu  pn. Modernizacja  i doposażenie  infrastruktury

edukacyjnej  na terenie  powiatu  nowotomyskiego  w celu  rozwoju  nowoczesnego  kształcerńa

zawodowego,  będącego  przedmiotem  wniosku  o dofinansowanie  w  naborze

nr RPWP.09.03.O2-IZ.OO-30-OO1/20  w ramach  Wielkopolskiego  Regionalnego  Programu

Operacyjnego  na lata  2014-2020,  Poddziałanie  9.3.2.  Inwestowanie  w rozwój  infrastruktury

kształcenia  zawodowego.

Burmistrz  Nowego  Tomyśla  -  Włodzimierz  Hibner  także  podziękował  za możliwość

współpracy  przy  realizacji  projektu.

W imieniu  Powiatu  Nowotomyskiego  umowę  partnerską  podpisał  Starosta

Nowotomyski  -  Andrzej  Wilkoński  oraz  członek  Zarządu  -  Edwin  Pigla.



Ad.2iad.3.  WniosekPrer,esaLKS  "Budowlani-Całus"odofinansowanieMistrzostwPolski

do lat 15 w podnosr,eniu  ciężarów  oraz wniosek o dofinamowanie  imprez  o charakterze

powiatowym  i woiewódzkim.
Dyrektor  PCS  -  Jakub  Skrzypczak  poinformował,  że jako  zarządca  obiektu  PCS,

w obecnie  panującej  sytuacji  epidemicznej,  musi  zachować  szczególną  ostroźność  przy

organizacji  tego  typu  imprez.  Pan Dyrektor  dodał,  że Mistrzostwa  Polski  miałyby  być  również

emitowarńe  w  mediach.

Inspektor  w  Wydziale  Administracyjno  -  Organizacyjnym  i Zarządzania

Kryzysowego  -  Jarosław  Zieliński  omówił  wytyczne  Ministerstwa  Kultury  i Dziedzictwa

Narodowego,  MinisterstwaRozwojuoraz  Głównego  InspektoraSanitarnego  dlaorganizatorów

imprez  kulturalnych  i rozrywkowych  w trakcie  epidemii  wirusa  SAJŁS-CoV-2.  Pan Zieliński

dodał,  że pomimo  tego,  iż powyższe  imprezy  są  planowane  w miesiącu  październiku,  rńe

wiadomo  na dzień  dzisiejszy,  jak  rozwirńe  się  sytuacja  epidemiczna.  Być  może  na jesień

powrócą  obostrzenia.

W  wynmu  dyskusji  Zarząd  negatywnie  rozpatrzył  przedmiotowe  wnioski.

Ad.4. Podięcie uchwały w sprawie powołania  Komisii  Egr,aminacyinei  dla nauczyciela

ubiegaiącego  się o awans na stopień nauczyciela  mianowanego  (nauczyciel  z Zespołu  Szkół
m  2 w Nowym  Tomyślu).

Starosta  przedstawił  skład  Komisji  Egzaminacyjnej  i zapytał,  czy  są  pytarńa  lub  uwagi

do treści  uchwały?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członek  Zarządu  -  Konrad  Drąg  głosował  zdalnie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwa% nr 221/PCUW/2020  w sprawie  powołania
Komisji  Egzaminacyjnej  dla  nauczyciela  ubiegającego  się o awans  na stopień  nauczyciela

mianowanego.

Ad.5. Podięcie uchwały w sprawie powołania  Komisii  Egzaminacyinei  dla nauczyciela

ubiegaiącego  się  o awans na stopień nauczyciela  mianowanego  (nauczyciel  z Zespołu  Szkół

nr  1 w Nowym  Tomyślu).

Starosta  przedstawił  skład  Komisji  Egzaminacyjnejizapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi

do treści  uchwały?  Nikt  się  rńe zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członek  Zarządu  -  Konrad  Drąg  głosował  zdalnie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr  222/PCUW/2020  w sprawie  powołania

Komisji  Egzaminacyjnej  dla  nauczyciela  ubiegającego  się  o awans  na  stopień  nauczyciela

mianowanego.

Ad.6. Podięcie uchwały w sprawie powołania  Komisii  Egzaminacyinei  dla nauczyciela

ubiegaiącego  się o awans na stopień nauczyciela  mianowanego  (txauczyciel  z Zespołu  Szkół

nr  2 w Nowym  Tomyślu).

Starosta  przedstawił  skład  Komisji  Egzaminacyjnej  i zapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi

do treści  uchwały?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.
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Członek  Zarządu  -  Konrad  Drąg  głosował  zdalnie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr  223/PCUW/2020  w sprawie  powołania

Komisji  Egzaminacyjnej  dla  nauczyciela  ubiegającego  się  o awans  na  stopień  nauczyciela

mianowanego.

Ad.7. Podięcie  uchwały w sprawie powołania  Komisii  Egzaminacyinei  dla txauczyciela

ubiegaiącego  się  o amans na stopień naucr,yciela  mianowanego  (nauczyciel  z Zespołu  Szkół
nr  1  w Nowym  Tomyślu).

Starosta  przedstawił  skład  Komisji  Egzaminacyjnej  i zapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi

do treści  uchwały?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członek  Zarządu  -  Konrad  Drąg  głosował  zdalnie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr  224/PCUW/2020  w sprawie  powołania

Komisji  Egzaminacyjnej  dla  nauczyciela  ubiegającego  się  o awans  na  stopień  nauczyciela

mianowanego.

Ad.8. Podięcie uchwały w sprawie powołania  Komisii  Egzaminacyinei  dla nauczyciela

ubiegaiącego  się  o awans na stopień nauczyciela  mianowanego  (nauczyciel  z Zespołu  Szkół

Rolnicr,e  Centrum  Kształcenia  Ustawicztiego  w Trzciance).

Starosta  przedstawił  skład  Komisji  Egzaminacyjnej  i zapytał,  czy  są  pytarńa  lub  uwagi

do treści  uchwały?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowarńe.

Członek  Zarządu  -  Konrad  Drąg  głosował  zdalnie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwa% nr 225/PCUW/2020  w sprawie  powołania
Komisji  Egzaminacyjnej  dla  nauczyciela  ubiegającego  się  o awans  na  stopień  nauczyciela

mianowanego.

Ad.9. Podięcie  uchwały w sprawie udzielenia  dotacii  na bieżące  utrzymanie  urządzeń

melioracii  wodnych.
Starosta  omówił  uchwałę  i zapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi  do treści  uchwały?  Nikt

się  nie  zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członek  Zarządu  -  Konrad  Drąg  głosował  zdalnie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr  226/RŚ/2020  w sprawie  udzielenia  dotacji

na  bieżące  utrzymanie  urządzeń  melioracji  wodnych.

Ad.lO.  Podięcie  uchwały  w sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na 2020 rok.
Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że w celu  dostosowania  do potrzeb  wynikających

z realizacji  budżetu  dokonuje  się  zmian  w  planach  budżetowych:

-  Starostwa  Powiatowego  w  Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w  Nowym  Tomyślu,

-  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  w  Nowym  Tomyślu.

Parń  Skarbnik  omówiła  poszczególne  zmiany.

Starosta  zapytał,  czy  są pytania  lub  uwagi  do  treści  uchwały?  Nikt  się  rńe  zgłosił.
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Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członek  Zarządu  -  Konrad  Drąg  głosował  zdalnie.

Zarząd  jednogłośnie  podjąl  uchwałę  nr  227/GN/2020  w sprawie  zmiany  budżetu

Powiatu  Nowotomyskiego  na 2020  rok.

Ad.ll.  Podięcie  uchwały wsprawie  wyrażenia r,gody /ź(! sprzedaż, a w prr,ypadku braku oferty

zakupu na kasacię  aktywów trwałych o wartości powyżei IO.OOO,OO zł przer, Samodzielny

PublicznyZakład0piekiZdrowotneiimieniadoktoraKazimierzaHołogiwNowym  Tomyślu.
Starosta  poinformował,  źe Dyrektor  SP ZOZ  wystąpił  z wnioskiem  o wyrażenie  zgody

na zbycie  środków  trwałych.

Starosta  zapytał,  czy  są  pytarńa  lub  uwagi  do treści  uchwały?  Nikt  się  rńe zgłosił.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Członek  Zarządu  -  Konrad  Drąg  głosował  zdalriie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr  228/A0/2020  w sprawie  wyrażenia  zgody

na  sprzedaż,  a w przypadku  braku  oferty  zakupu  na  kasację  aktywów  trwałych  o wartości

powyżej  IO.OOO,OO zł przez  Samodzielny  Publiczny  Zaldad  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w  Nowym  Tomyślu.

Ad.12. Akceptacia treści ogłoszenia I  przetargu ustnego nieogranicr,onego  na sprzedaż

nieruchomości  niezabudowanei  położonei w Trr,ciance oraz ustalenie wysokości  wadium.
Starosta  zapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi  do treści  ogłoszenia?  Nikt  się  rńe zgłosił.

Zarząd  jednogłośnie  ustalił  wadium  w wysokości  10%  ceny  wywoławczej  brutto.

Zarząd  zaakceptował  treść  ogłoszenia  I przetargu  ustnego  nieograniczonego

na sprzedaż  nieruchomości  niezabudowanej  położonej  w Trzciance  oraz  ustalił  wadium

w  wysokości  10  % ceny  wywoławczej  brutto.

Ad.13. Przyięcie  na sesię  Rady  Powiatu  sprawozdań  z działań  podeimowanych  na terenie

Nadzorów  Wodnych  /ź(! obszarze  Powiatu  Nowotomyskiego  za 2019  rok  (Nowy  Tomyśl,

Grodzisk  Wielkopolski,  Międzyrr.ecz,  Kościan,  Wolsztyn).

Starosta  zapytał,  czy  są pytarńa  do powyższych  sprawozdań?  Pytań  rńe było.

Zarząd  przyjął  ww.  sprawozdania  na  sesję  Rady  Powiatu,  jednakże  postanowiono,

aby  wystąpić  do Wydziału  Leśnictwa  i Ochrony  Środowiska  o sporządzenie  oceny

merytorycznej  przedmiotowych  sprawozdań  oraz  o wydanie  opinii  nt. przedłożonego

materiału.

Ad.14. Analiza proiektu uchwały Rady Powiatu Nowotomyskiego zmietxiaiqcei Uchwałę

nr  XVIII/127/2016  z dnia 25 maia 2016 roku w sprawie określenia zasad i trybu udzielania

dotacii na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach

wpisanych do reiestru zabytków.
Inspektor  w Wydziale  Rozwoju  i Strategii  -  Agnieszka  Tomczak  poinformowała,

że z uwagi  na opracowywanie  Programu  Ochrony  nad Zabytkami,  Wydział  postanowił

zaktualizować  przedmiotową  uchwałę.  Parń  Tomczak  omówiła  poszczególne  zmiany  zapisów

w uchwale.

Starosta  zapytał,  czy  są uwagi  do treści  projektu  uchwały?

Członkowie  Zarządu  zgłosili  swoje  uwagi  do projektu  uchwały.
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Po naniesieniu  uwag  zgłoszonych  przez  Zarząd,  uchwała  zostanie  poddana  analizie

na  kolejnym  posiedzeniu  Zarządu  Powiatu.

Ad.15.  Sprawy  bief4ce:

a) zapor,natxie się z Raportem o sytuacii  ekonomiczno  - fmamowei  Samodzielnego

Publicr,nego Zakładu Opieki Zdrowotnei  imienia doktora Kazimierza  Hołogi
w j%owywi  Tomyślu

Zarząd  zapoznał  się  z treścią  Raportu,  który  zostanie  poddany  pod  dyskusję

na  kolejnych  posiedzeniach  Zarządu.

b)  miosek  Sevivon  Windpark  2 Sp. z o.o. z siedzibą  w Koszalinie  o uzgodnienie

koncepcii  przebiegu  drogi  i wyrażenie  zgody na iei lokalizacię

Zarząd  pozytywnie  ustosunkował  się do wniosku,  jednakże  ze względu  na fakt,

iż nieruchomość  ta  jest  oddana  w trwały  zarząd  ZSRCKU  w Trzciance,  wniosek  zostanie

przekazany  tiwałemu  zarządcy.

c) wniosek  Wóita  Gminy Kuślin o wyrażenie zgody na prr,eprowadzenie prac

budowlanych  na dr,iałce nr IO1/1I  położonei  w Trzciance (budowa kanalir,acii

sanitarnei)

Zarząd  pozytywnie  rozpatrzył  przedmiotowy  wniosek.

Następrńe  członkowie  Zarządu  podjęli  dyskusję  w  temacie  dróg  powiatowych,

w szczególności  zjazdu  z drogi  w Porażynie  oraz  przejścia  w Wąsowie  przy  sklepie  Dino.

Na  pytania  członków  Zarządu  odpowiadał  Kierowrńk  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  -

Tomasz  Antuszewski.

Starosta  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się  rńe  zgłosił.  Po wyczerparńu

porządku  obrad  Starosta  o godzinie  14.50  zakończył  posiedzenie  Zarządu.

PRZEWODNICZĄCY ZARZĄDU

Andrzej  lA/i1koński

Protokolant.'
Agnies:ka  Henicz
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